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Dato: 11.06 2020 kl 17-19 

Sted: Møde, Gadstrup Skole 

Dirigent: Rikke 

Referent: Martin 

Hvem er til stede: 
Rikke, Lise, Martin, Gine, Kirsten, Johnny, Inger, Tanja, Mette, Henning, Maja, 
Karin (udgår og tak for indsatsen), Susse og Camilla (nye kandidater) 

Afbud fra: Diana, Astrid, Janne 

1. Godkendelse af referat  

2. Skolebestyrelsesvalg 
Konstituering af ny bestyrelse 

Præsentationsrunde af medlemmerne 
 
Diana genopstiller som formand – er genvalgt! 
 
Næstformanden har været og er fortsat 
Johnny. Tillykke til begge. 
 
Peter Faber og Anja Oldenborg er suppleanter  

3. Nyt fra… 

 Eleverne 
Elever: Dimission – Kun 2 gæster pr. elev. 

 Lærerne 

 SFO 

 
Lærerne: Ønsker at søge til nye borde-
bænkesæt gennem Nordeafonden. 
 
SFO: Lydisolering 
Vi er ved at lande i alle Corona-tiltagene, men 
savner dagligdagen i SFO’en. Det kommer vi 
tættere på til sommerferien hvor en 
normalisering vil begynde. 
  
Ledelse:         
Barselsvikariat fundet for Emilie – Musik 
Forflyttelser på plads, med en enkelt 
undtagelse. Den økonomiske konsekvens af 
dette kendes endnu ikke. 
 

 Ledelsen  

Besparelse på vikarkontoen. Se pkt. 6 
 
Fagfordelingen er ved at være færdig. 
Skemaerne er ligeledes ved at være færdige. 
 
Pædagogisk lørdag den 13. juni. 
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Skolen evaluerer Coronaperioden og det 
anbefales også at forældrene giver deres 
bidrag. Forespørgsel sendes ud. 
 
Skolen har fået del af 12 millioner til et nyt 
”gadestrøg”, kloakering og tag. 

4. Temadrøftelse:  
 
-  Lejrskole-niveau fremadrettet? 
-  Udbuddet af valgfag på 9.årgang? 
 

 
Lejrskole er en vigtig erfaring for eleverne og 
skal prioriteres. 
4-5 dage på begge årgange (5.+8.) Varigheden 
er en vigtig prioritering for bestyrelsen. 
 
Udbuddet af valgfag på 9. årgang er ikke 
imponerende og det er fortsat en kamp at 
tilmelde sig (forældrehenvendelse). 
 
For 7. årgang er valgfaget ændret til 
praksisnært fag. 
 
Rikke gennemgår hvordan valgfagene 
fungerer. En Aha-oplevelse spredte sig  
 
Rikke sender et nyt skriv ud til 8. årgangs 
forældre. 

5. Specialområdet i Roskilde Kommune – ny 
ressourcetildeling. 
Bilag vedhæftet 

Der ligger muligvis en plan for at skolens 
gruppeordning skal sammenlægges med Viby 
Skole. Den beslutning ligger i SBU.  
 
Der ligger et nyt finansieringsforslag på de 
elever der skal tilbydes andet skolevalg 
grundet elevens vanskeligheder. 
 
Rikke gennemgår papirerne og forklarer 
ressourcetildelingsmodellen. Den økonomiske 
konsekvens er fra start -300.000 kr. på næste 
års budget. 
 
Johnny taler med Diana om videre strategi. 

6. Strategier for det kommende skoleår. Et kig ind i 
det nye skoleår fra ledelsens perspektiv… 

Vikarudgiften skal reduceres. 2 lærere får en 
vikarpulje til at dække huller i kendt fravær på 
mellemtrinnet og udskolingen. 
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Parallellægning af lektioner skal også hjælpe 
på vikarbudgettet ved at lærerne kan dække 
for hinanden. 
 
US60 og US45. USU af 45 minutters varighed 
med fagligt indhold. US60 er mere 
trivselsorienteret. De flere voksne omkring en 
klasse kan dække ind for hinanden. 
 
Co-teaching skal fylde mere i klassen. Bedre 
lærer-teamwork omkring en klasse. 
 
Flere forebyggende indsatser. Vejlederteamet 
inkluderes på anden og bedre vis. 
 
Læseindsats i indskolingen. Fokus på 1. og 2. 
årgang. 
 
Matematikindsats på mellemtrinnet. 
 
FN Verdensmål skal indgå mere i skolens 
hverdag i det nye år. 
 
Fokus på cykling grundet Tour De France 
 
Muligvis en forskønnelsesuge, da den vi skulle 
have i år blev aflyst. 

7. Næste møde.  
Fortsætter med at rulle mellem tirsdage, 
onsdage og torsdage. Nye datoer sendes ud 
snarest. 

8. Evt. 
 
 


